

安全鞋測試

Safety Shoes Testing

BS EN ISO 2034X Range



市面上有多款安全鞋，但這些安全鞋是否真正符合相關安全標準？
能否為穿着人士提供足夠保護？

Have you ever thought of whether the safety shoes in market really comply with related safety standards? Can they provide adequate protection?

STC紡織、家具及鞋類測試部能按最新的歐盟標準BS EN ISO 20344測試其安全性，此標準列明了各種鞋類的測試規格。

STC Textile, Furniture and Footwear Products Division is now capable of conducting the tests according to the latest European standard BS EN ISO 20344.

歐盟標準 European Standard	BS EN ISO 20345	BS EN ISO 20346	BS EN ISO 20347
鞋類 Footwear Type	安全鞋 Safety footwear	防護鞋 Protective footwear	職業鞋 Occupational footwear
鞋頭防撞擊能力 Toecap Impact resistance	200 joules (焦耳)	100 joules (焦耳)	無保護鞋頭 No Toecap
鞋頭耐壓能力 Toecap Compression force	15 kN (牛頓)	10 kN (牛頓)	無保護鞋頭 No Toecap

安全鞋測試主要包括 Safety Shoes Testing mainly includes:

- 耐磨程度 Abrasion resistance
- 防油性 Resistance to fuel oil
- 防穿透測試 Penetration resistance
- 撕裂強力 Tear strength
- 防熱燙性 Resistance to hot contact
- 防壓力測試 Compression resistance
- 防撞撞擊測試 Impact resistance
- 酸鹼值 pH value

還有更多測試項目...

more testing items are available...

Please contact our staff of Textile, Furniture and Footwear Products Division.

歡迎向我們的紡織、傢俱及鞋類部職員垂詢：

Head Office: 10 Dai Wang Street, Tai Po Industrial Estate, Tai Po, N.T., Hong Kong

總部：香港新界大埔工業邨大宏街 10 號

Unit B, 10/F, Block 1, Tai Ping Industrial Centre, No. 57 Ting Kok Road, Tai Po, N.T., Hong Kong

香港新界大埔汀角路57號太平工業中心一座10樓B室

Tel/電話: +852 3188 8845 / 3188 8846

Fax/傳真: +852 2661 2372

E-mail/電郵: tmd@hkstc.org

Website/網址: www.stc-group.org

*Disclaimer: The information contained in this flyer is obtained from sources believed to be accurate to the best knowledge of the Hong Kong Standards and Testing Centre. It is distributed without warranty, representation, inducement or license of any kind and the Hong Kong Standards and Testing Centre does not assume any legal responsibility for use of reliance upon same.

聲明：以上提供的數據是由香港標準及檢定中心從其認為準確的數據源取得。該數據的分發並沒有附載任何保證、聲明、促使或許可。香港標準及檢定中心無須就任何使用或依賴該數據而承擔任何法律責任。